

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 18-03-2026 01:46:37 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 18-03-2026 01:46:37 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of UNITED FINANCIAL INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 12-04-2026 at Google Meet to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة المتحدة للاستثمارات المالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 12-04-2026 الساعة 11:00 في الاتصال المرئي والالكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>2. Approval to issue shares and increase the company's subscribed capital by 3,426,052 shares/dinars, with a nominal value of one Jordanian dinar per share and a share premium of 170 fils per share, through a private placement to non-shareholders ("strategic shareholders"), and to allocate the issued shares to them as follows: - Housing Bank for Trade and Finance Company: (2,485,210) shares - Jordan Projects Company: (520,573) shares - Mr. Yazid Adnan Mustafa Al-Mufti: (200,796) shares - Ms. Lina Muhammad Farouq Abdul Hamid Al-Mufti: (187,109) shares - Mr. Yazan Adnan Mustafa Al-Mufti: (16,167) shares - Al-Sabeel Financial Investments LLC: (13,151) shares - Mr. Farouq Yazid Adnan Al-Mufti: (3,046) shares 3. Authorization of the Board of Directors With all the powers necessary to implement the content of the decision in accordance with clause (2) above, and so that the Council has all the powers to take all the necessary measures without exception.</p>	<p>2. الموافقة على إصدار أسهم وزيادة رأسمال الشركة المكتتب به بمقدار 3,426,052 سهم/دينار وبقيمة اسمية للسهم الواحد مقدارها دينار أردني واحد وعلاوة إصدار مقدارها 170 فلس لكل سهم وذلك عن طريق اكتتاب خاص لغير المساهمين في الشركة "مساهمين استراتيجيين" وتخصيص الأسهم المصدرة لهم على النحو التالي: - شركة بنك الاسكان للتجارة والتمويل بمقدار (2,485,210) سهم - شركة مشاريع الأردن بمقدار (520,573) سهم - السيد: يزيد عدنان مصطفى المفتي بمقدار (200,796) سهم - الفاضلة: لينا محمد فاروق عبد الحميد المفتي بمقدار (187,109) سهم - السيد: زين عدنان مصطفى المفتي بمقدار (16,167) سهم - شركة السبيل للاستثمارات المالية ذ.م.م بمقدار (13,151) سهم - السيد: فاروق يزيد عدنان المفتي بمقدار (3,046) سهم 3. تفويض مجلس الإدارة بكافة الصلاحيات اللازمة لتنفيذ مضمون القرار وفقا للبند (2) أعلاه ، وبحيث يكون للمجلس كافة الصلاحيات باتخاذ كافة الإجراءات اللازمة دون استثناء.</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Ratification of the company's board of directors' decision to appoint temporary members to the company's board of directors</p>	<p>1. المصادقة على قرار مجلس الإدارة في الشركة بتعيين الأعضاء المؤقتين ضمن مجلس إدارة الشركة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة</p>

User Name: تسنيم دماطي

اسم المستخدم: تسنيم دماطي